



Sektionen för Informations- och Nanoteknik  
TraditionsMEsterIT  
Kistagången 14,  
164 40 Kista  
insektionen.se



**Mästarråd #3**  
**2017-01-31, Kl. 18.00, G304**

**1. Formalia**

**1.1. Mötets öppnande**

Traditionsmästare Anton Jernberg förklarar mötet öppnat kl. 18:15

**1.2. Mötets behöriga utlysande**

Mötet befanns behörigt utlyst

**1.3. Val av mötesordförande**

Anton Jernberg valdes till mötesordförande

**1.4. Val av mötessekreterare**

Erik Pettersson valdes till mötessekreterare

**1.5. Anmälda förhinder**

Niclas Damström

**1.6. Närvarande**

Anton Jernberg, Marcus Saastamoinen, Felix Jontegen, Erik Pettersson  
Niclas Damström anlände 19:03

**1.7. Adjungeringar**

**1.8. Föregående protokoll**

Föregående mötes protokoll finns justerat och publicerat på hemsidan.  
Protokollet lades till handlingarna.

**1.9. Fastställande av föredragslista**

Inga ytterligare punkter tillkom.  
Mötet fastställde föredragslistan.

## 2. **Rapporter**

### 2.1. **TraditionsMästare**

Skickar ut mail om tröjor efter mötet.  
Nya maillistor är fixade av Webb\_.

## 3. **Inkomna motioner och Interpellationer**

Inga inkomna

## 4. **Förslag på propositioner**

Inga aktuella

## 5. **Beslut**

### 5.1. **Entlediganden**

Inga inkomna

### 5.2. **Inkomna Vraqansökningar**

5.2.1. Filip Hidén  
Bifalles

5.2.2. Elias Skilje  
Bifalles

5.2.3. Emelie Lindh  
Bifalles

5.2.4. Emma Bolin  
Bifalles

## 6. **Diskussionsfrågor**

### 6.1. **FEST och STAD-deltagare**

*FEST:*

Rasmus Kahan Ahlbäck

Vidar Särnesjö

Hampus Hammersberg

Felix Jontegen

Marcus Saastamoinen

Emma Good

Joakim Bergstedt

Johan Hanssen

Jonny Sparrenhök

Niclas Olsson

Jonathan Randleff

Emil Lindholm Brandt

*STAD:*

Vidar Särnesjö

Hampus Hammersberg  
Emma Good  
Joakim Bergstedt  
Sabina Hauzenberger

## 6.2. Marknadsföringsstrategi

Något att ha workshop om, inte nödvändigtvis den som är ansvarig för som har ansvar för att utföra marknadsföringen.

Idé: Få ut gatuskrikaren innan lunch, helst tidigt på morgonen samma dag som pub - arbetslagen ansvarar för det.

Mötet avbröts pga att alge eldade upp makerspacet kl 19:05.  
Mötet återupptas vid senare tillfälle.

Mötet återupptogs 2017-02-09 18:00

## 6.3. Verksamhetsplan

Verksamhetsplan från 2013:

<https://docs.google.com/document/d/1QzNG0mmQLSYOjIzYITfDQvrwGTtdUuE1Z4FQ1LTXUJQ/edit?usp=sharing>

*Utöver den "traditionella" löpande verksamheten:*

Ta fram nya riktlinjer för aktiv/vraq-krav

Ta fram nya riktlinjer för löpande arbetskrav

Arbeta för att gemene marskalk/prao är mer delaktiga i verksamheten

Få flest prao ever under mottagningen som sen dyker upp på praomötet

Tjäna mer pengar -> PR etc

Konkretisera samarbete och kommunikation med QMISK

## 6.4. INternfesten

Dagen innan: handla mat

Mat: Pizza

Dela ut uppgifter för sittningen, á fadderinternatsarbetsteamen (bestämma ordning how?)

D E S P E R A D O S B O Y S

Mästarna på plats 11, Spice SA/FA, MÄSTARNA KONTROLLERAR

SPOTIFY

## 6.5. Fasta system i Kistan

*Slutsatser:*

Vi vill ha bättre kontroll över de system som finns

Fler folk bör kunna komma åt/kunna styra de saker som finns, som minst arbetslagsledare

Många problem med ljus/ljud som inte går att lösa som arbetslagsledare eller uppåt.

Lathundar önskas för ljud/ljus/TV-grejer

Workshop/introkurs som kallas till i TID och som INTE ligger på dåliga datum  
- Väldigt gärna inte måndagar.  
Temperaturen i spritis är fan kaos, ölen sprängs yo  
Mer kommunikation pls  
Slack is good, can we please have this shit?

**6.6. Tema för vårens KMR-sittning**

Tar det som workshop på Internfesten

**6.7. Marskalkskollegium**

Vecka 10  
Tisdag 2017-03-07  
Nymbles bastu

**6.8. Support till Kårfullmäktigesittning**

KF skulle vilja ha utöver SA/FA några som kan hjälpa till med mat och servering, eventuellt barjobb.  
Sure can do, diskutera allt med de inblandade vad gäller mat, inköp och grejer

**6.9. Internfest 2 byta datum**

Byter bort 13e april  
Nytt datum 13 maj

**6.10. Diskussion om arbetskrav efter godkänd vraqansökan**

Mästarna informerar berörd part samt Helrör om situationen.  
Mästarna konstaterar att marskalk som fått ansökan om nedsänkning till vraq godkänd fortfarande är ålagd att arbeta om marskalken är indelad i ett arbetslag eller ej fått arbetsbefrielse godkänd.

**~~6.11. Uppföljning av event~~**

~~Inte aktuellt~~

**6.12. Kommande event**

**6.12.1. VPR - 23 April**

Behöver beställa märken (Spiken, vore kul med okanaganmärken)  
Sätta upp en eller flera GoPro-kameror i lokalen.  
Arbetare: Mästarna + handplockade extra vid behov.  
2st jobbare till slutfesten needed.  
Ny fucking märkesshot + märke

**6.12.2. Mottagningspub**

Muntlig önskan från Guen, oklart hur, när, och var.  
Avvaktar att mottagningen tar tag i det här.

**6.12.3. Kårfullmäktigesittning**

21 april

Får FA/SA, kanske arbetare, fett med dubbelextraplus XP för de som är med.

**6.12.4. INternfest**

18 februari

Från 12 med massa grejer som händer?

(extra notes: Oskkar är med på att hjälpa till med barutbildning)

Se ovan.

**6.13. Datum för KMR-sittning**

Flyttad till 1/4.

**7. Övriga frågor**

**8. Kommande händelser**

Se ovan

**9. Mötets avslutande**

TraditionsMästare Anton Jernberg förklarar mötet avslutat kl. 20:00

---

Anton Jernberg  
Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Erik Pettersson  
Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting